
 
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Geachte Wijkbewoners, 
  
Vooralsnog een goed en veilig 2004 toegewenst aan u 
allen! 
Ik kan u melden dat het rustig is aan het front. We 
hebben in de buurt weinig incidenten gehad. 
Natuurlijk, helemaal geen gebeurtenissen kan je nooit 
bereiken waar mensen bij elkaar komen. 
Confrontaties zullen er altijd zijn. Maar het is echt 
rustig in Holendrecht en dat mag ook weleens gezegd 
worden. En dat, beste mensen, doen we samen. De 
politie en de wijkbewoners. Achter de schermen 
wordt hard gewerkt om de buurt leefbaar en veilig te 
houden. Wat we vooral niet moeten hebben in 
Holendrecht is anonimiteit. Wie zijn buren kent, staat 
niet alleen.  
Soms is het vervelend als je een conflict hebt met de 
buren of met andere mensen in het portiek maar toch 
vraagt dat om geduld en elkaar durven aanspreken. 
Aanspreken is ook een kunst en met een normaal 
gesprek kom je al een heel eind,ook bij jongeren !.  
 
Het zou toch mooi zijn als u op straat loopt en er 
overkomt u iets, dat de jongeren van Holendrecht u 
bijspringen en u helpen. We moeten naar kennen en 
gekend worden, zodat u iemand bij zijn naam kan 
aanspreken op een bepaald gedrag of dat u aan 
iemand hulp kan vragen. Deze krijgt u eerder 
wanneer je elkaar kent. 
In ieder geval, laten we beginnen met elkaar weer op 
straat te groeten. Klein gebaar - groot gevolg.  
Goedemorgen, goedemiddag en goedenavond van uw 
Buurtregisseurs Jules Dongor, John Banen en Ronald 
Vorst. 
 
p.s. Het honden uitlaten van en naar  het metrostation, 
daarmede een veilig pad geschapen,  gaat goed aan de 
zijde van Opheusdenhof. Nu de rest nog.  
 
 

 
 
 
 

 

Redactioneel 
 
In dit voorjaarsnummer gaan we in op nieuws 
over Holendrecht dat er niet is. Wat is 
namelijk het geval? Uw redactie kreeg een 
uitnodiging van de Commissie Ruimtelijke 
Ordening etc. voor een bijenkomst van deze 
commissie om als toehoorder aanwezig te zijn. 

projecten Zuid-
een presentatie Stand van Zaken Holendrecht. 
De stand van zaken Zuid-Oost bleek te 
bestaan uit een diapresentatie gegeven door de 
directeur van Rochdale over alle projecten die 
zij hadden afgeleverd, waar zij mee bezig zijn 
en projecten die zij nog in de pijplijn hadden 
in de Bijlmermeer. Deze gesmeerde 
presentatie beloofde iets over het programma 
na de pauze, waarvoor uw redactie was 
gekomen. 
 
(Foto afgebrande speelvoorziening) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De presentatie Stand van zaken Holendrecht 
begon met de voltallige commissie achter de 
tafel. De voorzitter deelde o.a.mee dat door 
belangstellende geen vragen mochten worden 
gesteld. Er moeten 800 woningen bijkomen en 
o, ja aan het winkelcentrum moet ook wat 
gebeuren. Binnen een kwartier was alles 
doorgenomen en stonden de commissieleden 
met een glas wijn in de hand, uw redactie en 
alle mensen die belangstellen in de wijk 
Holendrecht in grote verbijstering 
achterlatend. 
Het verschil tussen het programma van voor 
de pauze en daarna was schreiend. Het 
verschil tussen Bijlmermeer en Gaasperdam 
werd weer eens pijnlijk aangestipt. 

e er een mooi  
Holendrecht van maken. 
 

 

 


